
НАШИ АВТОРЫ

Борисов Владимир Алексеевич – кандидат исторических наук, доцент кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: borisov_val1@mail.ru

Borisov Vladimir – PhD in History, Associate Professor of the Department of Russian History of Peoples' Friendship University of Russia.

Ван Цзюе – аспирант кафедры истории России Российского университета дружбы народов и Института истории и культуры Шаньдунского университета.

E-mail: emmawong@mail.ru

Wang Jue – postgraduate student of the Department of History of Russia of Peoples' friendship university of Russia (Russia) and the School of History and Culture of Shandong University(China).

Владимирски Ирен – доктор исторических наук, профессор Академического колледжа Ахва (г. Биир-Тувиа, Израиль).

E-mail: irena@ACHVA.AC.IL

Vladimirski Iren – Doctor of Historical Sciences, Professor of Achva Academic College (Israel).

Габдрафикова Лилия Рамилевна – доктор исторических наук, главный научный сотрудник отдела историко-культурного наследия народов РТ, Институт истории им. Ш. Марджани Академии наук РТ.

E-mail: bahetem@mail.ru

Gabdrafikova Liliya – Doctor of Historical Sciences, Chief Researcher of Department of historical and cultural heritage of the peoples of the Tatarstan Republic, Institute of History named after Marjani Academy of Sciences of the Tatarstan Republic.

Грушина Анна Филипповна – главный редактор журнала «Московский журнал: история государства Российского», соискатель кафедры истории России.

E-mail: anna@mosjour.ru

Grushina Anna – Chief editor of the «Moscow journal: the history of the Russian state», Degree seeking applicant.

Емтыль Зарема Январбиевна – доктор исторических наук, профессор кафедры истории, политологии и социальных коммуникаций Кубанского Государственного технологического университета.

E-mail: adg1070@gmail.com

Emtyl Zarema – the Doctor of History, the Professor of the department of History, Politology, and social communication of the Kuban State Technological University.

Козьменко Владимир Матвеевич – доктор исторических наук, профессор заведующий кафедрой истории России Российского университета дружбы народов, академик РАН.

E-mail: v.kozmenko@gmail.com

Kozmenko Vladimir – Doctor of Historical Sciences, Head of Department of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Козьменко Ольга Петровна – доктор педагогических наук, профессор, профессор кафедры музыкального исполнительства Московского государственного гуманитарного университета им. М.А. Шолохова.

E-mail: opkozmenko@gmail.com

Kozmenko Olga – Doctor of Education, Professor, Professor of the Department of Musical performance of Moscow State Humanitarian University n.a. M.A. Sholokhov.

Ким Владимир Игоревич – аспирант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: kimvlig@gmail.com

Kim Vladimir – Postgraduate student of the Department of History of Russia, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Котеленец Елена Анатольевна – доктор исторических наук, профессор кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: kotelelena@yandex.ru

Kotelenets Elena – Doctor of Historical Sciences, Professor of the Department of Russian History of Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Котова Татьяна Александровна – аспирант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: kotova_tatyanka@mail.ru

Kotova Tatyana – postgraduate student of the Department of History of Russia, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Лишин Николай Алексеевич – аспирант кафедры истории Отечества Российского государственного социального университета.

E-mail: lishnikolai@yandex.ru

Lishin Nikolay – postgraduate student of the Department of fatherland history of Russia State Social University (Russia).

Оськин Максим Викторович – кандидат исторических наук, доцент кафедры общих гуманитарных и социально-правовых дисциплин Института законовещения и управления Всероссийской полицейской ассоциации.

E-mail: maxozv@yandex.ru

Os'kin Maxim – Candidate of historical Sciences, Associate Professor of general humanitarian and socio-legal disciplines of Institute of Jurisprudence and Management of the All-Russian police association (Russia).

Родионова Надежда Александровна – кандидат исторических наук, доцент, доцент Школы исторических наук Национального исследовательского университета «Высшая школа экономики».

E-mail: n_a_rodionova@mail.ru

Rodionova Nadezhda – PhD in history, Associate Professor, School of Historical Sciences of the National Research University “Higher School of Economics” (Russia).

Сагиндиков Рустем Елеусинович – докторант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: russag@yahoo.com

Sagindikov Rustem – Postgraduate Student of the Department of History of Russia, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Семичевская Татьяна Сергеевна – аспирант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: t.semichevskaya@gmail.com

Semichevskaya Tatiana – Postgraduate student of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

Синютин Сергей Сергеевич – кандидат исторических наук, доцент кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: borisov_val1@mail.ru

Sinutin Serguey – PhD in History, Associate Professor of the Department of Russian History of Peoples' Friendship University of Russia (Russia)

Наши авторы

Таймасова Янина Викторовна – соискатель кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: Bsiriys80@mail.ru

Taymasova Yana – Degree seeking applicant, Department of History of Russia Russian of Peoples' Friendship University of Russia.

Хашханов Адам Исаевич – аспирант кафедры истории теории и истории международных отношений Российского университета дружбы народов.

E-mail: adamov.adam.00@mail.ru

Khahkhanov Adam – Postgraduate student of the Department of theory and history of international relations of Peoples' Friendship University of Russia.

Цай Владимир Ильич – доктор исторических наук, профессор, вице-президент Всемирной академии наук комплексной безопасности, генерал-майор.

E-mail: cis-okta@yandex.ru

Tzay Vladimir – PhD in history, professor, vice-president of the World Academy of Integrated Security Sciences Major General.

Якеменко Борис Григорьевич – кандидат исторических наук, доцент кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

E-mail: borislj@mail.ru

Yakemenko Boris – Ph.D. in History, Professor, Associate Professor of the Department of History of Russia of Peoples' Friendship University of Russia (Russia).